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Abstract (en)
The window casement is attached to a frame (10) by two arms, which swivel about a horizontal axis, and by two spigots (12) which are guided in
grooves (2) in the side rails (4) of the frame. The covering strips (11) of the grooves contain openings (1) at their lower ends, for the admission of the
spigots. Slides (3) projecting over the openings towards the upper part of the frame, form stops which block the openings. The slides can be fixed
in the open position, and holes (6) can be provided to accept retaining elements for this purpose. The slides can also have horns which are forced
against limiting stops under the action of springs (13).

Abstract (de)
Bei diesem Dachfenster ist der Flügel (9) an zwei am Futterkasten (10) schwenkbar gelagerten Armen (14) um eine horizontale Achse (16)
schwingbar aufgehängt. Die Führung des Flügels (9) erfolgt mittels zweier Achszapfen (12), die in an den Seitenholmen (4) des Futterkastens (10)
angeordneten Nuten (2) geführt werden. Für eine schnelle Montage bzw. Demontage des Dachfensters wird vorgeschlagen, die Öffnungen (1) der
Führungsnuten (2) zum Ein- und Ausführen der Achszapfen (12) durch verstellbare Schieber (3) zu schließen bzw. freizugeben. <IMAGE>
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